

FAB DAŞ LAKI

MƏHSUL HAQQINDA: “FAB DAŞ LAKI” çöl və iç cəbhələrdə- təbii və süni daş, kərpic, beton, bişmiş gil plitələr, səki plitələri, bordürlər və bu kimi müxtəlif mineral səthlərdə dekorativ və qoruyucu işlər üçün nəzərdə tutulan parlaq lakdır.

XÜSUSİYYƏTLƏRİ: “Yaş” bir daş görüntüsü yaradır. Səthin təbii gözəlliyini qoruyur. Temperatur dəyişkənliyinə, hava şəraitinə, suya, ultrabənövşəyi şüalara, yuyucu vasitələrə, həmçinin sənaye və avtomobil yağlarına qarşı davamlıdır. Səthi sudan qoruyur.

TƏRKİBİ: Akril kopolimer, həlledici, xüsusi qatqılar.

TƏTBİQİ: Tətbiq ediləcək səth quru olmalı, toz, kir, qətran və yağdan təmizlənməlidir. İstifadədən əvvəl lakı yaxşıca qarışdırın. Fırça, rulo və ya püskürtmə vasitəsilə tətbiq edin. İş bitdikdən sonra alətlər qurumadan dərhal “FAB SELLÜLOZİK TİNER” (161) ilə yuyulmalıdır.

İNCƏLDİLMƏSİ: Lak istifadəyə hazırdır və incəldilməsi tələb olunmur.

DİQQƏT! Həlledici (uayt-spirit), solvent və digər oxşar həlledicilərdən istifadə etməyin.

QURUMA MÜDDƏTİ: Hər lak təbəqəsi üçün optimal quruma temperaturu $(23 \pm 2) ^\circ \text{C}$, nisbi rütubət 50% -dir. Hər qat üçün quruma müddəti hava və fiziki şərtlərdən aslı olaraq 15-30 dəqiqədir.

SƏRFİYYAT: Bir qat üçün lak sərfiyyatının miqdarı , səthin növünə və tətbiq üsuluna görə 50 ml/m²-dən 100 ml/ m² -ə qədərdir.

TƏHLÜKƏSİZLİK TƏDBİRLƏRİ: Sıx bağlanmış istehsal qabında nəmdən və birbaşa günəş işığından qoruyaraq, qida məhsullarından uzaq, uşaqların əli çatmayan yerdə saxlayın. Əllərinizi qorumaq üçün rezin əlcəklərdən istifadə edin. Gözlərlə təmas etdikdə dərhal həkimə müraciət edin. Oddan mühafizə edin!

UTİLİZASİYASI: Kanalizasiyaya, su yollarına və ya torpağa tökməyin! Qurudulmuş lak və boş qabların qalıqlarını qanuni qaydalara uyğun olaraq normal tikinti tullantıları kimi utilizasiya edin.

SON İSTİFADƏ TARİXİ: Sıx bağlanmış qabında istehsal tarixindən etibarən 18 ay müddətində.

SƏHV İSTİFADƏYƏ GÖRƏ İSTEHSALÇI FİRMA MƏSULİYYƏT DAŞIMIR!

ФАБ КАМЕННЫЙ ЛАК

О ПРОДУКТЕ: Лак для камня ФАБ КАМЕННЫЙ ЛАК предназначен для внутренних и внешних работ: декоративно-защитной отделки различных минеральных поверхностей, таких как натуральный и искусственный камень, кирпич, бетон, черепица из обожжённой глины, тротуарная плитка, бордюры и т.п.

ОСОБЕННОСТИ: Создает эффект «мокрого» камня. Сохраняет естественную красоту поверхности. Покрытие устойчиво к перепадам температур, атмосферным воздействиям, действию воды, ультрафиолета, моющих средств, а также промышленных и автомобильных масел. Защищает поверхность от влаги.

СОСТАВ: Акриловый сополимер, растворитель, целевые добавки.

ПРИМЕНЕНИЕ: Рабочая поверхность должна быть сухой, тщательно очищенной от пыли и грязи, смолы и масляных загрязнений. Перед использованием тщательно перемешать лак в упаковке. Лак наносить кистью, валиком или методом распыления в 1-2 слоя. После окончания работ инструмент промыть растворителем ФАБ ЦЕЛЛЮЛОЗНЫЙ РАЗБАВИТЕЛЬ (161), не допуская засыхания.

РАСТВОРЕНИЕ: Лак готов к использованию и не требует разбавления.

ВНИМАНИЕ! Нельзя применять растворитель уайт-спирит, сольвент и другие подобные растворители.

ВРЕМЯ ЗАТВЕРЖДЕНИЯ: Оптимальная температура нанесения высыхания каждого слоя лака составляет (23 ± 2) °С, относительная влажность-50%. Время высыхания каждого слоя не более 15-30 минут, в зависимости от погоды и физических условий.

РАСХОД: Норма расхода лака в один слой составляет от 50 мл/м² до 100 мл/м² в зависимости от типа поверхности и метода нанесения.

МЕРЫ ПРЕДОСТОРОЖНОСТИ: Хранить в плотно закрытой таре производителя, предохраняя от влаги и прямых солнечных лучей, вдали от пищевых продуктов, в местах, недоступных для детей. Для защиты рук использовать резиновые перчатки. При попадании в глаза немедленно обратиться к врачу. Беречь от огня!

УТИЛИЗАЦИЯ: Не выливать в канализацию, водоемы или на почву! Остатки высохшего лака и пустую тару утилизировать как обычный строительный мусор, соблюдая нормы законодательства.

СРОК ГОДНОСТИ: 18 месяцев с даты изготовления в плотно закрытой таре.

ПРОИЗВОДИТЕЛЬ НЕ НЕСЕТ ОТВЕТСТВЕННОСТИ ЗА НЕПРАВИЛЬНОЕ ИСПОЛЬЗОВАНИЕ!

FAB STONE VARNISH

DESCRIPTION: Stone varnish **FAB STONE VARNISH** is intended for external and internal works: decorative and protective coating of various mineral surfaces, such as natural and artificial stone, brick, concrete, fired clay tiles, paving slabs, curbs, etc.

FEATURES: Creates the effect of a "wet" stone. Retains the natural beauty of the surface. The coating is resistant to temperature changes, atmospheric influences, water, ultraviolet radiation, detergents, as well as industrial and automotive oils. Protects the surface from moisture.

COMPOSITION: Acrylic copolymer, solvent, required additives.

APPLICATION: The working surface must be dry, thoroughly cleaned of dust and dirt, resin and oil contamination. Stir the varnish in the can thoroughly before use. Apply the varnish with a brush, roller or by spraying in 1-2 layers. After finishing the work, the tool should be washed with the solvent **FAB CELLULOSIC THINNER (161)**, avoiding drying out.

THINNING: The varnish is ready to use and does not require dilution.

ATTENTION! Do not use white spirit, thinner and other similar solvents.

DRYING TIME: The optimum drying temperature for each layer of varnish is $(23\pm 2)^\circ\text{C}$, relative humidity is 50%. Drying time for each layer is no more than 15-30 minutes, depending on weather and physical conditions.

CONSUMPTION: The rate of varnish consumption per one layer is from 50 ml/m² to 100 ml/m², depending on the type of surface and the method of application.

PRECAUTIONARY MEASURES: Store in a tightly closed container of the manufacturer, protecting from moisture and direct sunlight, away from food, in places inaccessible to children. Use rubber gloves to protect your hands. In case of contact with eyes, seek medical advice immediately. Keep away from fire!

DISPOSAL: Do not pour into drains, waterways or soil! Dispose of residues of dried varnish and empty containers as normal construction waste, in accordance with legal regulations.

EXPIRATION DATE: 18 months from the date of manufacture in a tightly closed container.

THE MANUFACTURER IS NOT RESPONSIBLE FOR INCORRECT USE!